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Co se děje v obci 
Ti z  Vás, kteří mají pozemky pod vrchním vedením 
vysokého napětí a v jeho ochranném pásmu, obdrželi již 
v  loňském roce výzvu k ořezání stromů a keřů. Tam 
kde stromy a keře ve vymezeném pásmu zůstaly, začala 
před pár týdny řezat a kácet firma RTT a.s. Tušimice. 
A  vzali to velice razantně, keřový porost mizel v  celé 
ploše, vzrostlé stromy šly k  zemi, nebo byly razantně 
ořezané. Některé zásahy jsou pro laika nepochopitelné. 
Jak postupovat, má firma stanoveno objednatelem prací, 
ČEZ a.s. Proč musely zmizet keřové porosty, které by 
nikdy do výše vedení nedosáhly, protože mají své 
výškové limity? Proč musela zmizet místa pro hnízdění 
kachen a  úkryty pro koroptve a  zajíčky? I  oprávnění 
dané zákonem by bylo jistě možné uplatňovat 
ohleduplněji k přírodě. Snad pochopíme, že majitel má 
obavu, že do drátů při vichřici padne velký starý strom 
a náklady na opravy jsou velké a ořezáním se předchází 
riziku, že lidé zůstanou bez dodávek elektrické energie. 
Proč ale to plošné vyřezávání keřových porostů? 
 Na železničním přejezdu v Zeměchách je nové světelné signalizační zařízení a nelze přehléd-
nout, že světel přibylo. Je to dáno tím, že světla musí být viditelná i z bočních ulic a chodníku od ná-
draží. Práce trvaly od listopadu, kdy byl podél trati pokládán nový kabel až k přejezdu pod zámkem. 
Ještě zbývají dokončovací, zejména úklidové práce, na které má firma čas do června. 

Bohužel i zde se ukázalo, že stále platí rčení, že dráhy jsou „stát ve státě“ a že řadu věcí dělají bez 
ohledu na ostatní. Na obecní úřad přišel zástupce Českých drah v době, kdy byla vydána všechna po-
volení k úpravám přejezdů, aby projednal dopravní omezení v průběhu realizace, která měla být zahá-
jena do jednoho měsíce. Připomínku obce, že by v místě železničního přejezdu ráda i přechod želez-
niční trati pro pěší (který již před lety chtěla obec vybudovat) prý očekával. Podařilo se prosadit 
změnu umístění stožárů pro světelné výstražné zařízení tak, aby umožnilo vybudování chodníku. Je 
však třeba zpracovat projektovou dokumentaci, zařídit všechna povolení a rozhodnutí Drážního úřa-
du. To vše, včetně realizace na náklady naší obce. Škoda, že jsme se o připravovaných úpravách přejez-
du nedozvěděli dříve, ve fázi, kdy jsme se k projektu mohli přidat a zpracovat projekt společně. Ušet-
řilo by to čas i peníze. 

Informativní měřič rychlosti, zjednodušeně ra-
dar, je instalován na vjezdu do Zeměch od Cítolib. 
Prvotní nastavení neodpovídalo našim představám, 
ale připomínky byly dodavatelem akceptovány a nyní 
je měření nastaveno na větší vzdálenost. I když je ra-
dar v  provozu zatím krátkou dobu, upozornění na 
vysokou rychlost na řadu řidičů působí a  sešlápnou 
brzdový pedál. Samozřejmě že ne na všechny, ale to 
už mohou řešit jedině policisté. 
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Nové webové stránky obce 
Pokud jste v posledních dnech navštívili webové stránky obce, jistě jste zaznamenali změnu v grafice 
i obsahu. Nové stránky je možné lépe prohlížet na mobilních telefonech. Pokud budete mít zájem, 
můžete se přihlásit k odběru novinek a budou Vám chodit na zadanou emailovou adresu. Na webu si 
budete moci prohlédnout naskenované staré kroniky obce a řadu dalších novinek. 

Kanalizace 
Později než jsme plánovali, ale je zkolaudováno. Nyní probíhají závěrečná jednání s provozovatelem 
Severočeskými vodovody a kanalizacemi, aby bylo možné zprovoznit čerpací stanice v Jimlíně u mlýna 
a v Zeměchách u zahrádek. Část kanalizace v Zeměchách v ulicích za kolejemi na Cítoliby je napoje-
na na již funkční čerpací stanici u potoka. 

Jakmile nám SčVK oznámí termín zprovoznění nově vybudovaných čerpacích stanic, bude bez-
odkladně oznámeno všem majitelům nemovitostí, jak postupovat při budování přípojky a následném 
uzavření smlouvy o odvádění a likvidaci odpadních vod. 

Plynofikace
Práce na projektu jsou v  plném proudu, projektant navrhuje trasy plynovodu a  umístění hlavních 
uzávěrů plynu pro jednotlivé objekty. V rámci projektu budou navrženy přípojky ke všem domům, 
i těm, jejichž majitel zatím s využitím plynu pro vytápění nebo vaření nepočítá. Dotazníkový průzkum 
je důležitým podkladem při plánování investice. Každopádně počítáme s tím, že při postupné realizaci 
budou přípojky budovány ke všem domům. Dodatečné budování přípojky by bylo složitější a náklady 
by v takovém případě hradil majitel připojované nemovitosti. 

Malé doporučení pro ty, kdo se chystají v  nejbližší době opravovat fasády. Pokud uvažujete 
o přípojce plynu, bylo by vhodné v rámci opravy umístit skříň pro hlavní uzávěr plynu (pokud nebude 
v samostatném pilířku mimo dům). Jak správně skříň pro uzávěr plynu umístit Vám poradí projektant. 
Kontakt získáte na obecním úřadě. 

Vzpomínka na Jimlín
V minulém čísle jsme v našem malém seriálu o osobnostech Jimlína připomněli pana Ing. Emila 
Volkmana. Požádali jsme pana Volkmanna o pár řádků, vzpomínek na dětství v Jimlíně. Naší 
žádosti vyhověl a napsal: 
Slíbil jsem přispět vzpomínkou na naše klukovská léta strávená v rodné obci.
Tento můj příspěvek není životopisem, ale pokusem zachytit po dlouhých létech, kdy jsme odrostli 
chlapeckým střevícům a začali jsme dosahovat kmetského věku, několik vzpomínek, které milosrdný 
čas úplně nevymazal z mé paměti.
 Narodil jsem se v předválečné době, od které již uplynula hezká řádka let, takže za ten čas odešla 
na věčnost i řada bývalých kamarádů a ta hrstka, co zbývá, je rozsetá po různých místech světa. Je nás 
opravdu velice málo, co se občas setkáváme, protože bydlíme v obci, nebo jejím okolí. 
 Od úvah všeobecných k našemu ranému dětství, které jsme prožívali ve válečné době a které bylo 
ovlivňováno tehdejší atmosférou. Vzpomínám si úplně jasně, jaký jsem měl divný pocit a strach při 
přeletu svazů bombardovacích letadel, kdy hučení jejich motorů působilo až zlověstně a bombardová-
ní chemického podniku nedaleko Mostu tento pocit znásobovalo.
 Válka vítězně skončila a vojáci Rudé armády, jejichž baterie byla umístěna kousek za obcí, byli jiní 
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nežli ti, se kterými jsme se občas byli nuceni setkávat. Jejich řeč byla měkká, řekl bych, že podobná 
češtině a nás zvědavé kluky neodháněli, dokonce nám půjčovali zbraně a dávali nám ochutnat jejich 
vojenskou válečnou stravu. Tenkrát jsem netušil, že se s jejich potomky setkám v dospělosti za úplně 
jiných podmínek.
 Zvláštní pozornost v mladších dějinách obce zastupuje i hokejové dění, které zachvátilo celou obec 
a nejenom muže, ale i ženy a mladé dívky. V této době snad nebylo stavení, ve kterém by nebyl zastou-
pen fanda nebo fanynka Jimlínského hokejového mužstva.
 U nás kluků se tato hokejová euforie projevovala tím, že jsme nesměli nikde chybět a kdo měl 
zdravé nohy a ruce, snažil se sehnat jakékoliv brusle podle možnosti rodičů. Zima hokeji v této době 
přála a my kluci jsme po škole nastoupili na led a každý den se hrál hokej s pukem, nebo jeho náhra-
dou, což nám vůbec nevadilo.
 S rostoucími úspěchy a věhlasem, které mužstvo Jimlína získávalo, bylo založeno i družstvo doros-
tu a žáků. Tím, jak se kamarádi i já začali věnovat učebním oborům a návštěvě vyšších škol , se naše 
zájmy začaly postupně měnit. V této době jsme my kluci začali dorůstat v „mladé muže“ a tím se i náš 
zájem soustředil na tu krásnější polovinu lidstva. V tomto kraji se rodí a žijí lepé děvy a z těchto vyrůs-
tají hezké a chytré ženy, o nichž mimo jiné svědčí i současné obsazení obecního úřadu.
 Domnívám se, že ať nás život zavál do všech koutů světa, vztah k rodné obci je zachován v každém 
z nás a i o tom hovoří úryvek písně Jimlíňáků.

Do řady se postavíme,
aby páni věděli,

že jsme kluci Jimlíňáci,
narození v neděli.

V naší škole děti nesedí jen v lavicích…
Beseda s knihou
Dne 5. 1. 2018 proběhla ve škole beseda s  ilustrátorkou 
Markétou Krahulíkovou nad knihou Šárky Bukvajové Jen 
malý kousek nebe. Markéta četla úryvky z knihy, přiměla 
žáky se nad obsahem úryvků zamyslet a dokonce si i vy-
zkoušet situaci hlavní hrdinky – být nevidomý. Žáky to 
bavilo a aktivně se do besedy zapojili.

Čtení s láskou
Březen je měsíc knihy, a tak jsme na konci února pozvali do školy knihovnici z lounské knihovny, paní 
Věru Pokornou. Chtěli jsme, aby žáky seznámila s nějakými novými tituly pro jejich každodenní čtení. 
Paní Pokorná dala naší společné čtenářské hodině název ČTENÍ S LÁSKOU, protože únor je měsí-
cem lásky a zamilovaných. A jestli si čtenář myslí, že naše děti jsou na lásku ještě malé, tak se mýlí. 
Školní lásky se odehrávají ve třídách každý rok, některé jsou klidné a nestojí o přílišnou popularitu, 
jiné jsou zas velmi bouřivé a popularita jim dělá dobře. Dokonce pamatuji rok, kdy se hoši o dívku 
skutečně poprali. Ale zpět k naší besedě.
 Paní Věrka si přinesla pro malé čtenáře dvě knihy: Rošťák Oliver a Marica čarodějka a Johan už 
není sám od Henrika Hovlanda. Obě knihy mají společné téma – láska, náklonnost, přátelství. Před-
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čítání žáky velmi bavilo, protože paní knihovnice je zkuše-
ná a umí pracovat s  textem i  se svým hlasem tak, aby to 
žáky zaujalo. Krom poslechu se všichni mohli vyjádřit na 
určité téma i  kresbou nebo si vyzkoušet rytmus tanga, 
o kterém se v knize psalo. Zkrátka, hodina byla zábavná, 
poučná a moudrá a o zájmu dětí svědčí i otázka, kterou žák 
vyslovil směrem k paní knihovnici, když už hodina končila: 
„A jak to tedy v té knize dopadlo?“
 Všichni ztichli, protože chtěli také znát odpověď. Ale tu 
si musí přečíst sami, když si knihu v knihovně vypůjčí.

Umíte si správně čistit zuby?
Naši žáci už ano. Abychom je to naučili už v tomto raném 
věku, pozvali jsme do školy odbornice na ústní hygienu 
z DM drogerie. 
 Ženy si přivezly velkou zásobu pomůcek, které si žáci 
mohli osahat a vyzkoušet, protože 
pro každého se v krabici našla ta jeho. Určitě nejzajímavěj-
ší a nejzábavnější byly pro ně modely chrupu zvětšené ně-
kolikanásobně. Na nich si všichni mohli opravdovým kar-
táčkem vyzkoušet, jakými tahy je čištění nejúčinnější. Při 
rozhovoru školáci předvedli, že mají užitečné znalosti 
z oblasti ústní hygieny, a tak doplnění vědomostního zá-
bavného pracovního listu byla pro ně hračka.
 V krátké pohádce, která následovala, se děti přesvědčily, 
že i Hurvínek může mít problémy s chrupem. Ale naštěstí 
všechno dobře dopadlo.
 Na závěr žáci obdrželi dárkové taštičky s pomůckami 
pro ústní hygienu: kartáček, pastu a miniaturní přesýpací 
hodiny, které dětem odměří čas, potřebný pro pečlivé a dů-
kladné vyčištění zubů. Od teď nás už zuby bolet nebudou.

Delfíni a kapříci
Koncem března byl ukončen plavecký výcvik žáků 3., 4. 
a 5. ročníku. Výcvik probíhal v plavecké škole BUBLINA, 
s.r.o. v  plaveckém areálu Postoloprty pod vedením paní 
Lenky Říhové. 
Naši šikulové zvládli skvěle vybrané plavecké techniky, 
a tak máme ve škole několik nových „delfínů“ a „kapříků“.
 MŠMT v  rámci rozvojového programu „Podpora 
výuky plavání v základních školách v roce 2018“ podpořilo 
naši školu částkou 14 762 Kč určenou na dopravu žáků.

a a a a aa aa
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Vítání jara
Letošní první jarní den byl opravdu jarní. Sluníčko svítilo 
od ranních hodin a docela příjemně už i hřálo. Na oslavu 
přicházejícího jara jsme se všichni vydali spálit Moranu 
a vhodit ji do té nejbližší vody.
Žáci si připravili básničky a dokonce složili písničku, aby 
atmosféra byla opravdu sváteční. Přinesli jsme Moranu 
k rybníku, zazpívali jsme jaru a zimu jsme v básničce posla-
li pryč. Pak jsme panáka z oděvů a sena (Moranu) zapálili. 
Pozorovali jsme, jak plameny zimu spalují a přáli jsme si 
jaro. Jak se ale ukázalo hned následující den, příroda si jede 
podle svého řádu a prosby našeho vítání jara budou prav-
děpodobně vyslyšeny později. 

Zimní měsíce ve školce
Leden byl vzpomínkou na Vánoce, děti vyprávěly o  svých 
zážitcích z  vánočních prázdnin, představovaly svoje dárky, 
které jim Ježíšek nadělil. Přiblížili a vyrobili jsme si postavy 
Tří králů, také jsme si vyprávěli o pranostikách a tradicích. 
Hlavním tématem vzdělávacího programu byla zima, zimní 
sporty, zimní oblečení – děti poznávaly život zvířátek a ptá-
ků v zimě – pracovali jsme s oblíbenou pohádkou „Jak zví-
řátka našla domov“.
 Na zahradě jsme postavili krmítko pro ptáčky a pravidelně jsme jim sypali semínka, která děti ptáč-
kům donesly. Naučili jsme se zimní básničky a písničky. Byli jsme ve Vrchlického divadle v Lounech na 
pohádce „Ať žijí strašidla“. Muzikálová pohádka o strašidelném zámku, kde se veselá strašidla ujmou 
malé Hermínky a vyhrají spor s chamtivým starostou, který se snaží zbourat starý zámek, v němž straši-
dla po staletí bydlí, byla pěkná, veselá a hodně akční, pro některé děti ale dosti strašidelná. 
Jeden den ve školce jsme pojmenovali „Den slušnosti“ – opakovali jsme si pravidla, která máme v naší 
školce stanovena a pravidla slušného chování, zahráli jsme si hry, v nichž si děti tato pravidla připomněly. 
 Druhý zimní měsíc únor nás potrápil velkými mrazy, takže jsme několikrát zkracovali nebo i rušili 
vycházky. Opět jsme se zaměřili na zimní období, pracovali jsme s pohádkou „Dvanáct měsíčků“. Děti si 
upevnily pojmy rok a  roční období, jejich charakteristiku, probraly jednotlivé měsíce – jejich názvy 
a vlastnosti, opakovaly dny v týdnu. Opět jsme byli ve Vrchlického divadle v Lounech na stejnojmenné 
pohádce „O dvanácti měsíčkách“. Děti shlédly známou úsměvnou pohádku, ve které moudří vládci příro-
dy pomohou spravedlivé a hodné Marušce, odmění dobro a potrestají zlo, tak, jak to má v pohádkách být. 
Byla to jedna z nejhezčích pohádek, kterou jsme kdy shlédli. 
 Ve školce si pomocí pohádek „Doktor Bolíto“ a „Jak se sluníčko nemylo“ děti připomněly, co je to hy-
giena a jak je důležitá pro zdraví, připomněly si důležitost pohybu pro správný vývoj - cvičily na žíněnce, 
lavičce, házely míč horním obloukem, prolézaly strachovým pytlem, závodily v různých disciplínách.
 Rodiče jsme pozvali na druhou schůzku rodičů. Po jejím skončení jsme se s rodiči a s jejich dětmi 
vydali na návštěvu do naší Základní školy, kde nás přivítala paní ředitelka Dvořáková a paní učitelka 
Špičková. Děti a rodiče si společně prohlédli prostory školy a její vybavenost, seznámili se s formou výuky 
ve spojených třídách, s pomůckami a počítačovou vybaveností. Prohlédli si tělocvičnu, družinu i jídelnu, 

a a aa
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pobesedovali s paní učitelkami, které se nám mile věnovaly po celou dobu.  
Poslední týden byl ve znamení masopustu, karnevalu a příprav na něj. Třída byla vesele vyzdobena, balo-
nky nafouklé, masky připravené v taštičkách. Maminky nezklamaly, nikdo nepřišel bez masky, byly všech-
ny moc pěkné. Karneval začal hned po svačině, děti se převlékly do svých kostýmů, masky se vzájemně 
představily, po krátké promenádě a nezbytném focení následovaly soutěže, závody a nakonec velmi rušný 
tanec s nafukovacími míčky. Odměnou byly nejen bonbony a lízátka, ale i hezké zážitky a krásně prožité 
dopoledne.
 Na měsíc březen jsme se těšili – doufali jsme, že jaro už brzy přijde - ale zatím jsme se ho nedočkali. 
Březen byl ve znamení zimy, sněhu, deště a věčného bláta. Nepomohlo ani vyhánění „paní Zimy“, kterou 
jsme si vyrobili a snažili jsme se ji zahnat „za hory a za doly“, vyrobili jsme větvičky „kočiček“, kreslili sně-
ženky a další jarní kytičky. Vyzdobili jsme okna barevnými tulipány, učili jsme se písničky a básničky 
o jaru, ale jaro jsme prostě nepřivolali.

 Divadlo tentokrát přijelo k nám do školky – jeden hodný skřítek pomocí pohádek připomněl dětem 
jejich znalosti z dopravní výchovy – děti si kromě zhlédnutí pohádek také zazpívaly a zacvičily, zopako-
valy si dopravní značky, barvy na semaforu, bezpečnou jízdu na kole a bezpečné chování v některých 
dopravních situacích.
 Konec měsíce byl samozřejmě ve znamení Velikonoc a všeho, co se tohoto svátku týká. Připomněli 
jsme si význam Velikonoc, zasadili ječmen, ozdobili kraslice, naučili se koledy, uspořádali soutěž pro ro-
diče a děti „O nejkrásnější kraslici“ …
 Teď už se těšíme hlavně na jaro, na sluníčko a na všechnu tu radost, kterou jaro přináší. Tak se těšte 
s námi a hezky si jaro užijte.
Hana Todtová

Hernička Jimlíňáček 
je zpravidla otevřena 4x týdně a je určena všem dětem. Nejvíce 
se u nás vyřádí batolata, někdy také pořádáme programy i pro 
děti předškolního a  mladšího školního věku a  i  maminky 
kojenců se u  nás nudit nebudou. Mimo vzájemného 
vyměňování zkušeností si maminky mohou popovídat nad 
kávou či čajem a kojenci se pomaličku socializují a zvykají na 
kolektiv.  Nedávno si maminky vyměňovaly zkušenosti 
ohledně šátkování.  Samozřejmostí je u  nás jídelní židlička, 
přebalovací podložka nebo hrazdička s dekou. 
 Mimo klasického hraní nabízíme i různé zajímavé programy, např. výtvarné činnosti, opičí dráhy, hry na 
některá povolání (kuchaře, doktory), pořádáme minidiskotéky, hry s maňásky, velké oblibě se těší hudební dílna 
pod vedením Mgr. Jana Krtičky. Zpestřením jsou akce, které se konají pod širým nebem. V době konání 
zimních olympijských her to byly Dětské ZOH Zeměchy 2018, kde děti lyžovaly, bobovaly nebo běžkovaly 
i bez sněhu. Před Velikonocemi proběhla pěkná akce „Po stopách svátků jara“. Té předcházela podobná akce 
s tématikou podzimu a zimy (Vánoc). Děti spolu s rodiči prošli několik tématických stanovišť, seznámili se 
s českými tradicemi a zvyky a na závěr hledali zasloužený poklad. Na jaro máme stále plnou hlavu nápadů, 
těšíme se na osvědčenou Barevnou cestu, jarní piknik, anebo využívání krásného nového hřiště.
Více informací a týdenní plán herničky naleznete na facebookovém profilu Hernička Jimlíňáček. 
Na všechny se těšíme!
Kateřina Krtičková
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Na Novém Hradě začala sezóna
Na zámku Nový Hrad začala v neděli 1. dubna už sedmá sezona, kdy zámek funguje jako samostatná 
příspěvková organizace zřizovaná Ústeckým krajem. I přes nízké teploty a ledový vítr, který v neděli 
profukoval, přitáhly tradiční Velikonoce na Novém Hradě na zámek více ne 4200 návštěvníků, jarně 
vyzdobené interiéry prošlo s průvodcem téměř 300 lidí. Rekordní byl počet stánků, které zabíraly 
skutečně každé volné místo v zámeckém areálu. Samozřejmě nechyběl kulturní program, ať už v po-
dání skupiny Poitín, která hraje irskou hudbu, divadla Cirkus Žebřík, nebo show mistra světa v prás-
kání bičem Pavla Votápka. Děti si užily velikonočně laděné soutěže, naučily se plést pomlázky a ne-
chyběla ani zvířátka, ať už ta plyšová nebo živá. 

Premiéru si odbyly zrestaurované prostory barokních salonků v jižním křídle. Během zimy došlo k re-
staurátorské opravě a lazurování omítek a štukové výzdoby. Zrestaurovány byly rovněž zámecké krby, 
které byly po dlouhá desetiletí zazděny a zabíleny. Dnes už se mohou návštěvníci kochat jejich barev-
ností a plastičností. Novinkou jsou také dobová svítidla, která ve východním křídle nahrazují moderní 
nástěnné lampy. Další části zámku stále procházejí opravami a restaurováním, za což se návštěvníkům 
omlouváme, ale jak jsme slíbili, práce budou probíhat za provozu, takže se nemusíte bát, že byste se na 
prohlídku nedostali. Práce v posledních týdnech poněkud zbrzdilo mrazivé počasí, to je snad už za 
námi, takže se v nejbližší době dočkáme zahájení prací na střeše hradní kaple, výměny oken v arkádo-
vé chodbě, opravy schodiště, vnitřních omítek a pokračovat budou práce na obnově nově objeveného 
malovaného trámového stropu v panské oratoři. 
 Na prvním prohlídkovém okruhu můžete až do konce května vidět výstavu s názvem CESTA 
KOLEM SVĚTA, na 24 panelech jsou tu zachyceny fotografie ze zahraniční cesty hraběte Prokopa 
Lažanského, kterou podnikl v  roce 1929. Výstava je předznamenáním blížícího se léta, kdy mnozí 
z vás budou vyrážet na vlastní zahraniční cesty a budou tak mít možnost srovnat místa zachycená na 
fotografiích s tím, jak vypadají v dnešní době. Od prvního června nás čeká výstava další, tentokrát se 
přeneseme do Rudolfínské Prahy a až do konce prázdnin budeme žít s CÍSAŘOVÝM PEKAŘEM 
A PEKAŘOVÝM CÍSAŘEM, čeká nás pohled do zákulisí filmové výpravy, na vlastní oči uvidíte 
známé kostýmy a rekvizity a připomenete si i některé oblíbené scény a postavy. 
 Než začne skutečné léto, včetně toho Zámeckého kulturního, čeká nás ještě několik pravidelných 
akcí. Nejbližší je projekce filmu ZEPTEJTE SE SEXPERTA v rámci festivalu dokumentárních fil-
mů a o lidských právech Jeden svět, ta se uskuteční ve čtvrtek 12. dubna od 17,30 hod. Srdečně vás 
zveme nejen na zámeckou projekci ale i na všechny další projekce a doprovodné akce, které se uskuteč-
ní v Lounech a okolí. Třetí víkend v květnu nás čeká tradiční Novohradská pouť, letos bude věnovaná 
oslavám vzniku Československa, hned další pátek 25. května Noc kostelů v kapli sv. Josefa a návesních 
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kaplích v Jimlíně a Zeměchách, od 20 hod proběhne v zámecké kap-
li koncert mezzosopranistky Lenky Jarolímkové–Schutzové a varha-
níka a trombonisty Tomáše Borla (vstup je zdarma). V sobotu 26. 
května od 16 hod v Barokním sále koncert v rámci 54. Hudebního 
festivalu Ludwiga van Beethovena, kde vystoupí houslistka Martina 
Janoušková a North Czech Capella pod vedením Tomáše Kadlubie-
ce. Na začátku června oslavíme společně Den dětí (3.6.), dětem bude 
věnován i týden školních výletů s pohádkou (19. – 22. 6.) tentokrát 
to bude PASÁČEK VEPŘŮ opět v podání Divadýlka Kuba z Plzně. 
A  ještě než vypuknou letní prázdniny, uvítáme na zámku herečku 
Janu Štěpánkovou, jejíž recitaci doprovodí na housle Josef Špaček. 
 To je zatím jen malá ochutnávka letošního programu, sledujte naše 
webové stránky, instagram a facebook a dozvíte se nejnovější informace 
o provozu zámku i o dalších akcích, na které vás srdečně zveme. 

TJ Sokol Zeměchy
První větší akcí tohoto roku byl již tradiční masopustní 
průvod obcí, který se konal 17. února ve spolupráci 
s obecním úřadem. Další akcí, na které jsme s obecním 
úřadem spolupracovali, byl karneval a  nová zajímavá 
akce Jarní setkání s písničkou. Dne 24. března jsme pro 
členy uspořádali turnaj ve stolním tenise, první místa 
obsadili Michal Matyáš v dětské kategorii a Martin Va-
leš za dospělé. V dubnu se zúčastníme krajského kola 
Medvědí stezky v Chožově a na 30. dubna plánujeme 
pálení čarodějnic na Sokoláku. Do konce školního roku je naplánován brännball na fotbalovém hřišti 
v Zeměchách, dále lehká atletika pro děti v Žatci a od 22. - 24. 6. víkendový pobyt v Machově mlýně.
 V rámci cvičení pilujeme skladby dětí a dospělých pro všesokolský slet, který proběhne začátkem 
července v Praze. Dne 22. dubna pořádáme již II. ročník Jarního pochodu. Připraveny budou dvě 
trasy pro pěší a dvě trasy pro cyklisty. Bližší informace budou včas zveřejněny. Tímto jsou všichni sr-
dečně zváni. 
M. Valeš

1 Neděle 8. 4. 2018 16.30 hod. Sokol Zeměchy – SOKOL PÁTEK
2 Neděle 15. 4. 2018 17.00 hod. SOKOL LENEŠICE B – Sokol Zeměchy
3 Neděle 22. 4. 2018 17.00 hod. Sokol Zeměchy – SK HŘÍŠKOV
4 VOLNO
5 Neděle 6. 5. 2018 17.00 hod. SOKOL LIPENEC – Sokol Zeměchy
6 Neděle 13. 5. 2018 17.00 hod. Sokol Zeměchy – TJ NEPOMYŠL
7 Sobota 19. 5. 2018 17.00 hod. BANÍK BUŠKOVICE – Sokol Zeměchy
8 Neděle 27. 5. 2018 17.00 hod. Sokol Zeměchy – SOKOL BEZDĚKOV
9 Neděle 3. 6. 2018 13.30 hod. SK SLAVĚTÍN B – Sokol Zeměchy
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Hasiči SDH Jimlín a SDH Zeměchy
Historicky existují dvě družstva dobrovolných hasičů, Jimlín a Zeměchy. Vývoj tomu chtěl, aby hasiči 
spojili své síly a vytvořili Jednotku sboru dobrovolných hasičů Jimlín, která je zařazena do Integrova-
ného záchranného systému. Cílem této změny je zajistit osádku hasičské cisterny, kterou pořídila obec 
a přispívá na její provoz a úpravy. Pokud však přijdete na hasičské závody, i nadále uvidíte družstva dvě, 
Jimlín a Zeměchy. V hasičském sportu rivalita mezi družstvy zůstane zachovaná. Ale při řešení krizo-
vé situace nebo požáru budou zasahovat jednotně a společně.

Hasiči Zeměchy
Máme tu začátek jara a to je pro tu sportovní část naší činnosti prozatím čekání na zahájení sezóny, 
která odstartuje 12. 05. 2018 soutěží ve Lhenicích. Od března jsme započali především práce společně 
s jimlínskými kolegy ohledně výjezdové jednotky, pustili jsme se do rekonstrukce, a především moder-
nizace výjezdového vozidla Tatra 148. Prozatím se jedná o demontáž nástavby, na které dojde k výro-
bě úložných prostor, osvětlení, natření vnitřní části nádrže na vodu a celkově nový lak. V rámci tohoto 
projektu rekonstrukce bylo zažádáno o dotace z fondu Ústeckého kraje na podporu JSDH, kde zatím 
čekáme na vyjádření ÚK. Dle výsledku žádosti o dotace se bude následně odvíjet i rozsah moderniza-
ce výjezdového vozidla. Těšíme se na viděnou na některé ze soutěží, ale třeba i na různých akcích 
v naší obci.
Jan Vohánka

Hasiči Jimlín
Po úspěšné loňské sezóně se letos vrhneme do 22. ročníku Krušnohorské ligy. Pevně věříme, že tato 
sezóna bude stejně úspěšná jako ta minulá. Na letošní a další roky jsme si pořídili nové sportovní ha-
dice. Nyní začneme s přípravou hřiště. Čeká nás vertikutace, hnojení, válcování a zavezení zeminy. 
Mezi naše aktivity nepatří jen požární sport, ale i pomoc v obci při požáru či živelné pohromě. Letos 
jsme již vyrazili k prvnímu zásahu požáru popelnice. Jako každý rok plánujeme ve spolupráci s obcí 
akce pro děti jako je velmi oblíbené rozloučení s létem a jiné akce. Přijďte si na pálení čarodějnic s námi 
upéct buřty.
Andrea Nechvátalová
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Zveme vás
30. dubna PÁLENÍ ČARODĚJNIC 
  Sokolák Zeměchy od 17.00 hod., Hasičské hřiště Jimlín 17.00 hod.

16. května 4. ROČNÍK BĚHU NADĚJE
  zahájení v 10.00 hod. u ZŠ a MŠ Zeměchy

19. a 20. května NOVOHRADSKÁ POUŤ
  od 10.00 hod.

25. května NOC KOSTELŮ
  18 – 22 hod.

2. června DĚTSKÉ RYBÁŘSKÉ ZÁVODY
  7.00 hodin koupaliště Jimlín 

3. června DĚTSKÝ DEN NA NOVÉM HRADĚ
  10.00 hod.

10. června DĚTSKÝ DEN
  14.00 hod.,  Fotbalové hřiště Zeměchy

23. června HRY MIKROREGIONU LOUNSKÉ PODLESÍ
  13.00 hod., Líšťany

29. června LETNÍ KINO
  promítání ve spolupráci s Měst. knihovou Louny
  čas a místo bude upřesněno

Další informace naleznete na www.jimlin.cz a www.zameknovyhrad.cz

Změna svozu popelnic 
od 19. 4. 2018 budou popelnice vyváženy opět každý druhý čtvrtek. 
Termíny svozu 19.4., 3.5. , 17. 5. a dále každých 14 dní. 

Facebook Obce Jimlín
V rámci snahy o informování o událostech v obci jsme zřídili obecní facebook, pokud máte zájem se 
k nám připojit, tak na www.facebook.com/obecJimlin/

aaaa
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Stavební  suť, výkopovou zeminu 
a biologický odpad  ze  zahrádek
mohou občané Jimlína a Zeměch vozit do prostoru bývalého kamenolomu v Zeměchách.  
Otevřeno bude v sobotu od 10.00 do 16.00 hodin jednou za 14 dní  
Materiál nesmí obsahovat příměsi komunálního dopadu, plasty, dřevo, železo, popel a pod. 
Pokud obsluha zjistí znečištění, odmítne jeho převzetí. 
Zelený odpad ze zahrádek je určen ke kompostování. V případě, že budou na komunitní kom-
postárnu naváženy větve, musí být oddělené od ostatního zeleného odpadu, aby mohly být dále 
zpracovány na štěpku.

Sběrné místo Zeměchy  
Sběrné místo Obce Jimlín se nachází na dvoře č.p., 50 v Zeměchách (přístup je ze státní silnice 
naproti sokolovně). Provozní doba vždy v první sobotu v měsíci v době od 10.00 do 16.00 hodin. 
Občané zde mohou odevzdávat:
•  1 vysloužilé elektrické a elektronické zařízení (nově i nekompletní zařízení či výrobek);
•   2 baterie (tj. různé monočlánky, tužkové, knoflíkové apod.);
•   3 autobaterie;
•   4 zářivky (trubicové, úsporné, halogenové);
•   5 nebezpečné odpady jako jsou obaly se zbytky barev, laků, lepidel, rozpouštědel apod.;
•   6 pneumatiky (bez disků, do velikosti pneu od osobního auta, max. 4 ks za rok na jedno č.p.);
•   7 kovy;
•   8 objemný odpad z domácností.

Obsluhu sběrného místa Zeměchy zajišťuje pan Josef Marek, Zeměchy 48.

Poplatek za stavební suť a výkopovou zeminu:

Ruční vozík bez poplatku 

Přívěs za osobní automobil 50 Kč

Dvoukolový přívěs za traktor 100 Kč

Valník za traktor 3,5 T 200 Kč

Valník za traktor 7 T 400 Kč

Avia 200 Kč

Nákladní automobil – Trambus 300 Kč

Nákladní automobil – Tatra 500 Kč

Otevřeno bude:

duben květen červen červenec srpen září říjen

14. 28. 12. 26. 9. 23. 7. 21. 4. 18. 1. 15. 29. 13. 27.


